
 

 
II sesja Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji  

dnia 21 grudnia 2018 r.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Sendera poprosił wszystkich  o powstanie i 
uczczenie minutą ciszy zmarłych radnych byłych Ryszarda Wojtunia oraz Olega Sanockiego  

 
I Otwarcie sesji.  

Przewodniczący Rady przywitał radnych, Burmistrza Miasta oraz zaproszonych gości.  

 

Obecnych radnych 15 na stan 15. 
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący zaproponował rozszerzenie porządku obrad o podjęcie uchwały w sprawie 
stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych na remonty bieżące dróg miejskich w roku 2019 i 
podjęcie tej uchwały w pkt IV po projekcie nr 14. 
 
Wyniki głosowania  

Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO X   

Jerzy GALEWSKI X   

Danuta GRYGOROWICZ X   

Janusz JAŻDŻEWSKI X   

Mariusz OCHOTNY X   

Teresa OPARA X   

Ziemowit PATEK X   

Mirosław ROGIŃSKI X   

Tomasz ROMANOWSKI X   

Wojciech SENDERA X   

Jan SKÓRA X   

Halina WOJNICZ X   

Robert WOSZAK X   

Teresa ZAJKOWSKA  X   

Krzysztof ZDOBYLAK X   

W wyniku przeprowadzonego głosowania propozycja rozszerzenia porządku obrad 
została przyjęta jednogłośnie /15 osób-za, 0 osób- przeciw, 0 osób - wstrzymało się od 
głosu/ 
 
II Informacja Burmistrza na temat działań podjętych od ostatniej sesji. 

Treść informacji stanowi załącznik do protokołu. 

 
 
 
 
 
 



 
III Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej na temat działalności 

Komisji w okresie między sesjami. 
 
Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki -Robert Woszak – 
komisja spotkała się dwukrotnie. Jedno posiedzenie odbyło się w Szkole Podstawowej nr 3 w 
Gubinie. Drugie posiedzenie  komisji dotyczyła zaopiniowania projektów uchwał na sesje. 
 
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony 
Środowiska - Teresa Opara -  komisja spotkała się dwukrotnie. Na pierwszym posiedzeniu 
członkowie komisji  zapoznali się  z projektem budżetu na rok 2019. Na drugim posiedzeniu 
zapoznali się z projektem uchwał. 
 
Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Komunalnej - Tomasz Romanowski -
komisja spotkała się trzykrotnie w celu:   
- zaopiniowania wniosków dot. rezerwy celowej, 
- zaopiniowania uchwały budżetowej, 
- zaopiniowania projektów na dzisiejszą sesje.  
 
IV Podjęcie uchwał w sprawie:    
 

1.  zasad przyznawania świadczeń z pomocy społecznej w zakresie zadań własnych 

gminy oraz zasad zwrotu wydatków na świadczenia – 10 
 

Konieczność podjęcie uchwały wynika z przyjęcia przez Radę Ministrów uchwały Nr 140 z 

dnia 15 października 2018r. w sprawie ustanowienia Wieloletniego rządowego programu „ 

Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 (M.P z 2018r, poz.1007), która wchodzi w 

życie z dniem 1 stycznia 2019r.Podwyższenie przez Radę Miejską kryterium dochodowego 

uprawniającego do udzielenia wsparcia w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup 

posiłku lub żywności w formie zasiłku celowego albo świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych, do wysokości 150% kryterium wynikającego z ustawy o pomocy 

społecznej, umożliwi osobom i rodzinom zabezpieczenie potrzeb żywieniowych, w 

szczególności rodzinom wielodzietnym, niepełnym i osobom samotnie gospodarującym. 

Podjęcie uchwały pozwoli również ograniczyć zjawisko ubóstwa. 
 
Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Wyniki glosowania  

Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO X   

Jerzy GALEWSKI X   

Danuta GRYGOROWICZ X   

Janusz JAŻDŻEWSKI X   

Mariusz OCHOTNY X   

Teresa OPARA X   

Ziemowit PATEK X   

Mirosław ROGIŃSKI X   

Tomasz ROMANOWSKI X   

Wojciech SENDERA X   



Jan SKÓRA X   

Halina WOJNICZ X   

Robert WOSZAK X   

Teresa ZAJKOWSKA  X   

Krzysztof ZDOBYLAK X   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwala została przyjęta jednogłośnie /15 
osób-za, 0 osób- przeciw, 0 osób - wstrzymało się od głosu/ i otrzymała numer II.8.2018 
 
2. uchwalenia Programu osłonowego „Pomoc gminy w zakresie dożywiania na lata 2019 - 

2023” – 11 

Przyjęty uchwałą Nr 140 Rady Ministrów z dnia 15 października 2018r. Wieloletni rządowy 

program „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 (M.P z 2018r. poz. 1007) wchodzi w 

życie z dniem 1 stycznia 2019r. Ma on na celu ograniczenie m. in. zjawiska niedożywienia 

dzieci i młodzieży. 

Program ten przewiduje wspieranie gmin, które w szczególnie uzasadnionych przypadkach, 

będą udzielały pomocy, gdy uczeń albo dziecko wyrażą chęć zjedzenia posiłku, a dyrektor 

szkoły lub przedszkola poinformuje Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej o potrzebie 

udzielenia pomocy w tej formie. 

Liczba dzieci i uczniów, którym ma być udzielona pomoc w w/w sposób, nie może 

przekroczyć 20% liczby dzieci i uczniów dożywianych w szkołach i przedszkolach z terenu 

gminy w poprzednim miesiącu kalendarzowym. 

Zgodnie z treścią wyżej wymienionej uchwały Rady Ministrów, warunkiem przyznania takiej 

pomocy, bez wydania decyzji administracyjnej przyznającej posiłek oraz bez 

przeprowadzania rodzinnego wywiadu środowiskowego, jest przyjęcie przez gminę 

odpowiedniego programu osłonowego, który takie rozwiązania na terenie gminy będzie 

przewidywał. Stosownie do treści art.17 ust. 2 pkt 4 ustawy o pomocy społecznej istnieje 

możliwość tworzenia i realizacji programów osłonowych o zasięgu gminnym. 

Wydatki na żywność pochłaniają znaczną część środków finansowych będących w dyspozycji 

osób i rodzin, pogarszając standard ich życia, a tym samym ograniczając możliwość 

zabezpieczenia podstawowych potrzeb życiowych.  
 
Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 

Wyniki głosowania  
Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO X   

Jerzy GALEWSKI X   

Danuta GRYGOROWICZ X   

Janusz JAŻDŻEWSKI X   

Mariusz OCHOTNY X   

Teresa OPARA X   

Ziemowit PATEK X   

Mirosław ROGIŃSKI X   

Tomasz ROMANOWSKI X   

Wojciech SENDERA X   

Jan SKÓRA X   

Halina WOJNICZ X   

Robert WOSZAK X   



Teresa ZAJKOWSKA  X   

Krzysztof ZDOBYLAK X   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwala została przyjęta jednogłośnie /15 
osób-za, 0 osób- przeciw, 0 osób - wstrzymało się od głosu/ i otrzymała numer II.9.2018 
 

3 przyjęcia "Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Gubin o statusie miejskim na lata 

2018-2021 z perspektywą na lata 2022-2025" – 9 

 

Zgodnie z art. 17 ust. 1 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001r. Prawo Ochrony Środowiska (Dz. U. 

z 2018r.,poz. 799 z późn. zm.) organ wykonawczy gminy w celu realizacji polityki ochrony 

środowiska, sporządza gminny program ochrony środowiska. W związku z tym został 

opracowany projekt "Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Gubin o statusie miejskim na 

lata 2018-2021 z perspektywą na lata 2022-2025". 

Projekt programu uzyskał pozytywną opinię Lubuskiego Państwowego Wojewódzkiego 

Inspektora Sanitarnego w Gorzowie Wlkp., pismo znak: NZ.9022.318.2018.JK z dnia 16 

sierpnia 2018r. oraz uzyskał pozytywną opinię Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska 

w Gorzowie Wlkp., pismo znak:WZŚ.411.95.2018.DT z dnia 24 lipca 2018r.. 

Ponadto projekt programu został zaopiniowany pozytywnie przez Starostwo Powiatowe w 

Krośnie Odrzańskim. Uzyskane opinie i stanowiska organów uwzględniono przy 

konstruowaniu ostatecznej wersji dokumentów. Zgodnie z art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 27 

kwietnia 2001r. Prawo Ochrony Środowiska (Dz. U. z 2018r.,poz. 799 z późn. zm.) Rada 

Gminy uchwala program ochrony środowiska w celu dalszej realizacji polityki 

środowiskowej państwa. W świetle powyższego przyjęcie przedmiotowej uchwały przez 

Radę Miejską w Gubinie jest uzasadnione. 
 
Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
H.Wojnicz – poprosiła o zaprezentowanie zdjęć z centrum Gubina pokazujących zadymienie 
stwarzane przez budynek WDT.  Problem narasta od lat a  właściciel obiektu nic nie robi  aby 
poprawić sytuację. Kiedy w tym budynku zakładany jest opał do pieców w okolicznych 
budynkach po godz. 21 ej nie można otworzyć okien.  
R.Woszak – jaki jest sposób realizacji tych celów zakładanych w programie? 
K.Joannidis – przedstawicielka firmy przygotowującej projekt programu – jeśli chodzi o jakość 
powietrza, to jest bieżąca kontrola mieszkańców, którzy  mają piece, czym palą. Przeprowadzane 
inwentaryzacje na terenie innych gmin polegały na tym, że chodzi się od mieszkańca do 
mieszkańca i robi się ankietę, jaki to jest piec, ile ma lat i czy on się nadaje do wymiany. W tym 
momencie można złożyć wniosek o dofinansowanie wymiany pieca. Bieżąca kontrola, plus kary,  
wpływają  tez na świadomość ekologiczną mieszkańców.  
T.Zajkowska – z analizy  wynika, że w Gubinie jest dobra jakość powietrza. Czy ta informacja 
była poparta jakimiś badaniami? 
K.Joannidis - Bazujemy na informacjach dostępnych w badaniach, które możemy ująć w tym 
programie.  
Z.Bołoczko – czy pytano stronę niemiecką, czy nie prowadzą takich badań? Czy taki punkt 
pomiarowy mógłby dotyczyć dwóch miast? Może Guben ma takie dane? 
K.Joannidis - nie mam takich informacji. Należy zwiększać świadomość ekologiczną 
mieszkańców.  
H.Wojnicz- proszę pana Burmistrza o podjęcie stosownych działań co do właściciela obiektu 
WDT. 
Burmistrz – Straż Miejska nie musi mieć mojej zgody na podjęcie działań. Trzeba kontrolować 
i trzeba sprawdzać.  
J.Skóra – też zgłaszałem problem kopcenia. To nie jest chwilowy problem.  



K.Joannidis  - Można przesłać wniosek do WIOŚ o kontrolę tego budynku. Może będzie 
podjęta kara i będzie miało to wpływ na to kopcenie.  
M.Rogiński – każdy program aby był realizowany wymaga środków finansowych. Proszę 
naczelnika Wydziału Komunalnego o wymienienie pięciu przedsięwzięć, które będą 
realizowane w 2019r.. Jakie środki finansowe zostały przeznaczone w budżecie na ich 
realizację? 
K.Olifirowicz - wszystkie zadania zostały przedstawione w budżecie. Na pewno będziemy 
kontynuować program azbestu, realizowanie sieci wodociągowych, ponownie wnioskować                        
o zamontowanie czujnika.  
J.Galewski – chodzi o zadymianie i czy jest możliwość dofinasowania, np. wypożyczenia lub 
zakupu drona, który bada bezpośrednio, kiedy widzimy, ze coś jest spalane i dym jest dziwny.    
K.Joannidis-  Przede wszystkim należy znaleźć taką firmę, która ma takie możliwości. Nie 
jestem w stanie teraz powiedzieć, czy są jakieś firmy, które się tym zajmują.  
H.Wojnicz – wnioskuje aby po roku kalendarzowym było takie sprawozdanie, co jako gmina 
zrobiliśmy.  
K.Joannidis– co dwa lata robi się raport z ochrony środowiska, gdzie każde zadanie jest 
rozliczane.   
H.Wojnicz - czy WOŚ wpływa na samorządy i ocenia realizacje tego programu co dwa lata?  
K.Joannidis – raporty trzeba później przekazywać do powiatu. Taki program musi mieć każda 
gmina.  
K.Zdobylak – teraz nie stać nas drona. Proszę p.Burmistzra aby zobowiązał Straż Miejską do 
podjęcia konkretnych kroków i przedstawienia nam wyników interwencji  na najbliższej sesji.  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 9. 

Wyniki głosowania  
Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO X   

Jerzy GALEWSKI X   

Danuta GRYGOROWICZ X   

Janusz JAŻDŻEWSKI X   

Mariusz OCHOTNY X   

Teresa OPARA X   

Ziemowit PATEK X   

Mirosław ROGIŃSKI X   

Tomasz ROMANOWSKI X   

Wojciech SENDERA X   

Jan SKÓRA X   

Halina WOJNICZ X   

Robert WOSZAK X   

Teresa ZAJKOWSKA    X 

Krzysztof ZDOBYLAK X   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwala została przyjęta /14 osób-za, 0 osób- 
przeciw, 1 osoba - wstrzymała się od głosu/ i otrzymała numer II.10.2018 
 
 
 
 
 
 



 
4 powołania komisji rewizyjnej – 5 

 
Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym rada gminy realizuje swoje uprawnienia kontrolne za 

pośrednictwem komisji rewizyjnej. Wobec powyższego podjęcie powyższej uchwały jest 

obligatoryjne. 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków komisji.  

 

Do Komisji Rewizyjnej zgłoszono następujących kandydatów: 

1) Jan Skóra – zgłoszony przez K.Zdobylaka  

Jan Skóra – wyraża zgodę  

2) Zbigniew Bołoczko zgłoszony przez H.Wojnicz 

Z.Bołoczko wyraża zgodę  

3) Danuta Grygorowicz zgłoszona przez K.Zdobylaka 

D.Grygorowicz wyraża zgodę  

4) Mirosław Rogiński zgłoszony przez T.Zajkowską 

M.Rogiński wyraża zgodę 

5) Janusz Jażdżewski zgłoszony przez D.Grygorowicz 

J.Jażdżewski wyraża zgodę  

 

Jan Skóra wycofał swoją kandydaturę na członka Komisji Rewizyjnej.  

 

Przeprowadzenie głosowania  

Głosowanie za kandydaturą Zbigniewa Bołoczko  

15 za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymało się  od głosu 

 

Głosowanie za kandydaturą Danuty Grygorowicz  

11 za, 1- przeciw, 3-  wstrzymało się od głosu 

 

Głosowanie za kandydaturą Mirosława Rogińskiego   

5 za, 4 - przeciw, 6-  wstrzymało się od głosu  

 

Głosowanie za kandydaturą Janusza Jażdżewskiego  

11- za,  2- przeciw, 2 - wstrzymały się od głosu 

 

W skład Komisji Rewizyjnej weszli radni:  Zbigniew Bołoczko, Danuta Grygorewicz, Janusz 

Jażdżewski 

 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego i wiceprzewodniczącego 

komisji.  

 
Na przewodniczącego komisji zgłoszono: 
Janusza Jażdżewskiego 
8 – za, 3 – przeciw, 4 – wstrzymały się od głosu 
Danutę Grygorowicz 
8 – za, 2 – przeciw, 5 – wstrzymało się od głosu  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Janusz Jażdżewski zrezygnował z funkcji 
przewodniczącego komisji rewizyjnej  
 
Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej została Danuta Grygorowicz  
 



 
Na wiceprzewodniczącego komisji zgłoszono: 
Janusza Jażdżewskiego zgłoszono przez M.Rogiński 
J.Jażdżewski wyraża zgodę 
8 – za, 7 – wstrzymało się  
 
Zbigniewa Bołoczko zgłoszony przez J.Skóra 
Z.Bołoczko wyraża zgodę 
10- za, 5 – wstrzymało się  
 
Wiceprzewodniczącym Komisji Rewizyjnej został Zbigniew Bołoczko   
 
Głosowanie za podjęciem uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej  

Wyniki głosowania  
Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO X   

Jerzy GALEWSKI X   

Danuta GRYGOROWICZ X   

Janusz JAŻDŻEWSKI X   

Mariusz OCHOTNY X   

Teresa OPARA X   

Ziemowit PATEK X   

Mirosław ROGIŃSKI 
 

X  

Tomasz ROMANOWSKI X   

Wojciech SENDERA X   

Jan SKÓRA X   

Halina WOJNICZ 
 

X  

Robert WOSZAK X   

Teresa ZAJKOWSKA  X   

Krzysztof ZDOBYLAK X   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwala została przyjęta /13 osób-za, 2 osoby- 
przeciw, 0 osób - wstrzymało się od głosu/ i otrzymała numer II.9.2018 
 
 

5. Miejskiego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii – 12 

 
Kluczową rolę w systemie rozwiązywania problemów związanych z uzależnieniami w Polsce 

odgrywają samorządy gminne, które zgodnie z ustawą z dnia 26 października 1982 r. o wychowaniu w 

trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz na podstawie art. 10 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. 

o przeciwdziałaniu narkomanii i Narodowego Programu Zdrowia są odpowiedzialne za 

rozwiązywanie problemów uzależnień na danym terenie. Zgodnie z cytowanymi wyżej ustawami 

zadania z zakresu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz narkomanii realizuje 

się w postaci Miejskiego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii uchwalanego przez Radę Miejską w Gubinie. 

Program powstał we współpracy z Miejską Komisją Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 



Wyniki głosowania  
Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO X   

Jerzy GALEWSKI X   

Danuta GRYGOROWICZ X   

Janusz JAŻDŻEWSKI X   

Mariusz OCHOTNY X   

Teresa OPARA X   

Ziemowit PATEK X   

Mirosław ROGIŃSKI X   

Tomasz ROMANOWSKI X   

Wojciech SENDERA X   

Jan SKÓRA X   

Halina WOJNICZ X   

Robert WOSZAK X   

Teresa ZAJKOWSKA  X   

Krzysztof ZDOBYLAK X   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwala została przyjęta jednogłośnie /15 
osób-za, 0 osób- przeciw, 0 osób - wstrzymało się od głosu/ i otrzymała numer II.12.2018 
 
 
 

6. dopłaty do taryfy dla zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Gubin 

o statusie miejskim – 13 

 

Stosownie do art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 7 czerwca 2001r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i 

zbiorowym odprowadzaniu ścieków (t.j. Dz. U. z 2018r. poz. 1152 ze zm.) rada gminy może podjąć 

uchwałę o dopłacie dla jednej, wybranych lub wszystkich taryfowych grup odbiorców i usług, którą 

gmina przekazuje przedsiębiorstwu wodociągowo – kanalizacyjnemu. Mając powyższe na uwadze 

Rada Miejska w Gubinie uchwala dopłatę do taryfy dla zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Gubin o statusie miejskim dla wszystkich grup odbiorców usługi zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Gubin o statusie miejskim, obowiązującą od 1 stycznia 2019 r. do 31 

grudnia 2019 r. Z uwagi na powyższe podjęcie przedmiotowej uchwały jest zasadne. 

 
Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
H.Wojnicz –dołożymy z budżetu kwotę ponad 400 tys zł i ponad 500tys. zł, czy to będzie miało 

wpływ na realizację inwestycji? 

W.Sendera – te kwoty są przyjęte w projekcie budżetu. Wynikają głównie, jeśli chodzi o ceny, z planu 

modernizacji sieci wodociągowej.  

K.Olifirowicz – kwota ponad 500 tys. jest zapisana w projekcie budżetu i jest niezależna od 

inwestycji.   

H.Wojnicz – prosi o podanie  ostatecznej kwoty dopłat. 

K.Olifirowicz - kwota jest liczona w sposób przybliżony, bo nikt nie jest w stanie określić ile będzie 

kubików ścieków.  Na podstawie danych z PUM-u wynika, że ta dopłata będzie w kwocie 549tys.zł.w 

skali roku 

Z.Bołoczko - PUM mógłby bezpośrednio zwrócić się do miasta o taką kwotę na inwestycję. PUM 

uzyskał taką kwotę jaką chciał.  

p.Burmistrz – w styczniu warto jeszcze raz przyjrzeć się planowi inwestycyjnemu PUM-u.  Generalnie 

chodzi o to aby dopłaty nie były zbyt wysoki ei jednocześnie żeby ceny dla mieszkańców nie wzrosły. 



Warto się zastanowić nad tym z których inwestycji można zrezygnować, a które przełożyć w czasie.  

J.Jażdżewski – chce zobaczyć plan modernizacyjny i na co te podwyżki będą przeznaczane.  

L.Linda – cena ścieków została wyliczona w oparciu o koszty. Dopłata, która jest dzisiaj uchwalana to 

jest tylko wycinek ceny. W części tej dopłaty są koszty związane z inwestycjami. Są to bieżące koszty, 

które wynikają z działalności przedsiębiorstwa i później są wyliczane w cenę ścieków. 

H.Wojnicz – czy regulamin został poprawiony? Czy został przekazany do Wód Polskich? 

L.Linda – pierwszy regulamin został przekazany  do Wód Polskich i został zaopiniowany negatywnie. 

W związku z tym wrócił z powrotem do poprawienia , został poprawiony i dzisiaj jest przedkładany 

radnym do akceptacji.  

K.Zdobylak - czyli jest akceptacja tego regulaminu od Wód Polskich? 

L.Linda – pierwszy regulamin został zakwestionowany. Dzisiejsza  propozycja regulaminu, nad która 

radni będą głosować , dopiero zostanie przekazana  do wód polskich.  

W.Sendera - czyli najpierw uchwalamy uchwałę, a następnie projekt zostanie wysłany do Wód 

Polskich? 

L.Linda – projekt ten będzie wysyłał nie PUM tylko miasto.  

K.Olifirowicz – pierwszy projekt regulaminu był uchwalany w miesiącu czerwcu i został wysłany do 

zaopiniowania do Wód Polskich. We wrześniu decyzją Wód Polskich ta uchwała ta została 

zaopiniowana negatywnie z uwagami. Te uwagi zostały uwzględnione w nowym projekcie 

regulaminu. Po przyjęciu przez radę tej uchwały, ten projekt znów zostanie przesłany do Wód 

Polskich  celem zaopiniowania. Jeśli będzie opinia pozytywna lub pozytywna z uwagami, to te uwagi 

musza być uwzględnione.  To wtedy trafi na kolejną  sesję jako już właściwy regulamin.  

J.Skóra – to jest walka o 33 zł. Czy miasto dopłaci do każdego mieszkańca rocznie 33 zł, czy tez 

każdy mieszkaniec z własnej kieszeni będzie musiał dopłacić. 

K.Zdobylak - poopieram wniosek Burmistrza żeby  w styczniu spotkać się z PUM-em i jeszcze raz 

przeanalizować, uzgodnić ten plan, czy też na Komisji Finansów, czy w większym gronie.  Prośba też 

do Komisji Rewizyjnej aby uwzględnić w planie  pracy kontrolę w PUM-ie w tym zakresie.  

        
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 13. 

Wyniki głosowania  
Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO X   

Jerzy GALEWSKI X   

Danuta GRYGOROWICZ X   

Janusz JAŻDŻEWSKI X   

Mariusz OCHOTNY X   

Teresa OPARA X   

Ziemowit PATEK 
 

 X 

Mirosław ROGIŃSKI 
 

 X 

Tomasz ROMANOWSKI X   

Wojciech SENDERA X   

Jan SKÓRA X   

Halina WOJNICZ 
 

 X 

Robert WOSZAK X   

Teresa ZAJKOWSKA  X   

Krzysztof ZDOBYLAK X   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwala została przyjęta jednogłośnie /12 
osób-za, 0 osób- przeciw, 3 osoby - wstrzymały się od głosu/ i otrzymała numer 
II.13.2018 
 
 



7. przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 
terenie Gminy Gubin o statusie miejskim – 14 

 
          Zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy z dnia 7 czerwca 2001 roku o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i 

zbiorowym odprowadzaniu ścieków (Dz. U. z 2018r., poz. 1152 ze zm.) Rada Miejska na podstawie 

projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków opracowanego przez 

Przedsiębiorstwo Usług Miejskich Sp. z o.o. w Gubinie, przygotowała projekt regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków, który przekazała do zaopiniowania organowi 

regulującemu, zawiadamiając o powyższym Przedsiębiorstwo Usług Miejskich Sp. z o.o. w Gubinie. 

Zgodnie z art. 27a ww. ustawy organem regulującym jest Dyrektor Regionalnego Zarządu Gospodarki 

Wodnej we Wrocławiu Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. W dniu 27 września 

2018 r. Rada Miejska w Gubinie otrzymała postanowienie Dyrektora Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej we Wrocławiu Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie z 

negatywną opinią w zakresie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Gubin o statusie miejskim. Wobec powyższego Radzie Miejskiej w Gubinie ponownie 

przedstawiony jest projekt regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków uwzględniający 

wytyczne ww. postanowienia. 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 

Wyniki głosowania  
Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO X   

Jerzy GALEWSKI X   

Danuta GRYGOROWICZ X   

Janusz JAŻDŻEWSKI X   

Mariusz OCHOTNY X   

Teresa OPARA X   

Ziemowit PATEK X   

Mirosław ROGIŃSKI 
 

 X 

Tomasz ROMANOWSKI X   

Wojciech SENDERA X   

Jan SKÓRA X   

Halina WOJNICZ 
 

 X 

Robert WOSZAK 
 

 X 

Teresa ZAJKOWSKA  X   

Krzysztof ZDOBYLAK X   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwala została przyjęta /12 osób-za, 0 osób- 
przeciw, 3 osoby - wstrzymały się od głosu/ i otrzymała numer II.14.2018 
 

8 Stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych na remonty bieżące dróg miejskich                         

w roku 2019 – 21 

 

Zgodnie z art. 219 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009roku o finansach publicznych z budżetu jednostki 

samorządu terytorialnego mogą być udzielane dotacje przedmiotowe dla samorządowych zakładów 

budżetowych, kalkulowane według stawek jednostkowych. Stawki dotacji przedmiotowych ustala 

organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego. Miejski Zakład Usług Komunalnych w Gubinie 

jest samorządowym zakładem budżetowym. Uchwała przewiduje utrzymanie stawek jednostkowych 

na poziomie roku 2018  

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 



Wyniki głosowania  
Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO X   

Jerzy GALEWSKI X   

Danuta GRYGOROWICZ X   

Janusz JAŻDŻEWSKI X   

Mariusz OCHOTNY X   

Teresa OPARA X   

Ziemowit PATEK X   

Mirosław ROGIŃSKI X   

Tomasz ROMANOWSKI X   

Wojciech SENDERA X   

Jan SKÓRA X   

Halina WOJNICZ X   

Robert WOSZAK X   

Teresa ZAJKOWSKA  X   

Krzysztof ZDOBYLAK X   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwala została przyjęta jednogłośnie /15 
osób-za, 0 osób- przeciw, 0 osób - wstrzymały się od głosu/ i otrzymała numer II.15.2018 
 

8. zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zwrotu kosztów podróży służbowych radnych 

Gminy Gubin o statusie miejskim – 15 

 

Konieczność podjęcia przedmiotowej uchwały związana jest z upływem kadencji Rady Miejskiej 

2014-2018 i wynikającą z niej zmianą osób sprawujących funkcje wiceprzewodniczących Rady. 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
 

Wyniki głosowania  
Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO X   

Jerzy GALEWSKI X   

Danuta GRYGOROWICZ X   

Janusz JAŻDŻEWSKI X   

Mariusz OCHOTNY X   

Teresa OPARA X   

Ziemowit PATEK X   

Mirosław ROGIŃSKI X   

Tomasz ROMANOWSKI X   

Wojciech SENDERA X   

Jan SKÓRA X   

Halina WOJNICZ X   

Robert WOSZAK X   

Teresa ZAJKOWSKA  X   

Krzysztof ZDOBYLAK X   



W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwala została przyjęta jednogłośnie /15 
osób-za, 0 osób- przeciw, 0 osób - wstrzymało się od głosu/ i otrzymała numer II.16.2018 
 
 

9. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Gubin – 16 

 

Zgodnie z art.17 ust.1 pkt.3 ustawy z dnia 12 marca 2017r.o pomocy społecznej do zadań własnych 

gminy o charakterze obowiązkowym należy m.in. zapewnienie schronienia osobom tego 

pozbawionym. Zgodnie z "Wytycznymi w zakresie pomocy osobom bezdomnym" Ministerstwa 

Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej gmina, która sama nie prowadzi ogrzewalni lub noclegowni 

powinna zlecić realizację tego zadania podmiotowi uprawnionemu w drodze konkursu lub zawrzeć 

odpowiednie porozumienie administracyjnoprawne z innymi gminami na prowadzenie schronienia. 

Na terenie Gminy Gubin brak jest noclegowni lub schroniska, w którym możliwe byłoby udzielanie 

świadczenia w formie schronienia. Dlatego też Wójt Gminy Gubin zwrócił się do Burmistrza miasta z 

prośbą o zarezerwowanie jednego miejsca dla osoby bezdomnej w noclegowni w Gubinie. 

Zgodnie z art.18 ust.2 pkt.12 ustawy o samorządzie gminnym decyzja w sprawie podejmowanie 

współdziałania z innymi gminami należy do kompetencji rady gminy. 

 
Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 

Wyniki głosowania  
Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO X   

Jerzy GALEWSKI X   

Danuta GRYGOROWICZ X   

Janusz JAŻDŻEWSKI X   

Mariusz OCHOTNY X   

Teresa OPARA X   

Ziemowit PATEK X   

Mirosław ROGIŃSKI X   

Tomasz ROMANOWSKI X   

Wojciech SENDERA X   

Jan SKÓRA X   

Halina WOJNICZ X   

Robert WOSZAK X   

Teresa ZAJKOWSKA  X   

Krzysztof ZDOBYLAK X   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwala została przyjęta jednogłośnie /15 
osób-za, 0 osób- przeciw, 0 osób - wstrzymało się od głosu/ i otrzymała numer II.17.2018 
 

10. zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta – 20 

 

Wprowadzane niniejszą uchwałą zmiany do Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Gubina wynikają z 

konieczności wprowadzenia do Młodzieżowej Rady przedstawicieli szkół podstawowych - jest to 

wynik zmiany systemu edukacyjnego w Polsce. 

Dodatkowo uchwała porządkuje sprawy związane z delegowaniem do składu Młodzieżowej Rady 

Miasta przedstawicieli poszczególnych szkół oraz rezygnuje z limitu dotyczącego jej liczebności. 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 

 



Wyniki głosowania  
Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO X   

Jerzy GALEWSKI X   

Danuta GRYGOROWICZ X   

Janusz JAŻDŻEWSKI X   

Mariusz OCHOTNY X   

Teresa OPARA X   

Ziemowit PATEK X   

Mirosław ROGIŃSKI X   

Tomasz ROMANOWSKI X   

Wojciech SENDERA X   

Jan SKÓRA X   

Halina WOJNICZ X   

Robert WOSZAK X   

Teresa ZAJKOWSKA  X   

Krzysztof ZDOBYLAK X   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwala została przyjęta jednogłośnie /15 
osób-za, 0 osób- przeciw, 0 osób - wstrzymało się od głosu/ i otrzymała numer II.18.2018 
 

11. zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz wyżywienie 

dziecka w Żłobku Miejskim w Gubinie – 17 

 

Zgodnie z dyspozycją art.58 ust.1 ustawy z dnia 4 lutego 2011r. o opiece nad dziećmi w wieku do lat 

3 (Dz.U. z 2018r. poz.603) wysokość opłaty za pobyt dziecka w żłobku utworzonym przez organ 

samorządu terytorialnego oraz maksymalną wysokość opłaty za wyżywienie ustala w drodze uchwały 

rada gminy. Zmiana wprowadzana niniejszą uchwałą ustala stałą stawkę miesięczną za pobyt dziecka 

w Żłobku Miejskim, ustalając ją na poziomie obecnie obowiązującej opłaty. 

Dodatkowo uchwała wprowadza ulgę dla drugiego dziecka z gospodarstwa domowego, 

uczęszczającego do Żłobka Miejskiego w Gubinie. Jest to regulacja wzorowana na rozwiązaniach 

obowiązujących w przedszkolach miejskich. 

 
Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 

Wyniki głosowania  
Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO 
 

X  

Jerzy GALEWSKI 
 

 X 

Danuta GRYGOROWICZ X   

Janusz JAŻDŻEWSKI X   

Mariusz OCHOTNY 
 

 X 

Teresa OPARA X   

Ziemowit PATEK X   

Mirosław ROGIŃSKI X   

Tomasz ROMANOWSKI X   

Wojciech SENDERA X   

Jan SKÓRA X   



Halina WOJNICZ X   

Robert WOSZAK X   

Teresa ZAJKOWSKA  X   

Krzysztof ZDOBYLAK X   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwala została przyjęta jednogłośnie /12 
osób-za, 1 osoba- przeciw, 2 osoby - wstrzymały się od głosu/ i otrzymała numer 
II.19.2018 
 

12. zmieniająca uchwalę rady Miejskiej w Gubinie nr XXXVIII.242.2017 z dnia 15 grudnia 

2017r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy Gubin o statusie miejskim na 2018 rok -18 

 

Zmiany w uchwale budżetowej Gminy Gubin o stastusie miejksim na 2018 rok wprowadza się                               

w związku ze złożonymi wnioskami przez kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz przez 

naczelników wydziałów Urzędu Miejskiego. Zmiany uwzgledniają zapotrzebowanie jednostek                             

i wydziałów na realizacje niezbednych zadań. Szczegółowe uzasadnienie poszczegółnych zmian 

zawierają przedmiotowe wnioski.  

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 

Wyniki głosowania  
Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO X   

Jerzy GALEWSKI X   

Danuta GRYGOROWICZ X   

Janusz JAŻDŻEWSKI X   

Mariusz OCHOTNY X   

Teresa OPARA X   

Ziemowit PATEK X   

Mirosław ROGIŃSKI 
 

X  

Tomasz ROMANOWSKI X   

Wojciech SENDERA X   

Jan SKÓRA X   

Halina WOJNICZ 
 

X  

Robert WOSZAK X   

Teresa ZAJKOWSKA  X   

Krzysztof ZDOBYLAK X   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwala została przyjęta /13 osób-za, 2 osoby- 
przeciw, 0 osób - wstrzymało się od głosu/ i otrzymała numer II.20.2018 
 

13. zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Gubinie nr XXXVIII.243.2017 w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej prognozy finansowej Gminy Gubin o statusie miejskim na lata 

2018-2034 – 19 

 

Zmiany w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gubin o statusie 

miejskim na lata 2018-2034 związane są z aktualizacją danych w związku ze zmianami w budżecie 

gminy na 2018r. 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 

 

 



J.Skóra – w poprzedniej kadencji był przeprowadzony konkurs na koncepcje zagospodarowania parku. 

Jestem przeciwny.  

H.Wojnicz – w tych prognozach powinny być inwestycje, które tylko szczątkowo zostały pokazane. 

Mieszkańcy oczekuje na dokończenie inwestycji w centrum miasta, które trwają od lat. Nie znalazło 

się to w WPF. Jak to będzie wyglądało? Priorytetem jest centrum miasta.  

Burmistrz – ile mamy wpisać do WPF? Jaką kwotę?  

H.Wojnicz - projekt jest jeszcze nie rozpatrzony, ale czy on w ogóle będzie brany pod uwagę? 

Burmistrz- to zależy od radnych, którzy w głosowaniu postanowią które inwestycje robić a  z którymi 

poczekać. Wszelkie oszczędności ze wszystkich projektów mają spłynąć do tego właśnie programu, z 

którego ubiegamy się o dofinansowanie inwestycji w centrum miasta. Walczmy o dofinasowanie jak 

największe, wtedy dylemat radnych będzie jak najmniejszy. Albo będziemy dopłacać do wszystkiego, 

ale wtedy zabarwienie pieniędzy na inwestycje. Dla mnie ważne jest aby miasto rozwijało się w 15 

okręgach wyborczych.  Radni są ciałem kolegialnym i powinni pracować dla dobra wszystkich 

mieszkańców.  

Z.Bołoczko – czy był robiony sondaż na temat dofinansowania powstania nowego stadionu?  

Burmistrz - w styczniu ma mieć miejsce spotkanie w tej sprawie w Ministerstwie Sportu. Wiem, ze 

miasto Guben też chce modernizować swój stadion. Taki projekt ma absolutnie szanse na 

dofinasowanie.  

T.Zajkowska – co z placem zabaw przy ul.Pułaskiego? 

Burmistrz – robimy wszystko, aby ten plac tam powstał.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 19. 

 

Wyniki głosowania   
Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO X   

Jerzy GALEWSKI X   

Danuta GRYGOROWICZ X   

Janusz JAŻDŻEWSKI X   

Mariusz OCHOTNY X   

Teresa OPARA X   

Ziemowit PATEK X   

Mirosław ROGIŃSKI 
 

X  

Tomasz ROMANOWSKI X   

Wojciech SENDERA X   

Jan SKÓRA 
 

X  

Halina WOJNICZ 
 

X  

Robert WOSZAK X   

Teresa ZAJKOWSKA  X   

Krzysztof ZDOBYLAK X   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwala została przyjęta jednogłośnie /12 
osób-za, 3 osoby- przeciw, 0 osób - wstrzymało się od głosu/ i otrzymała numer 
II.21.2018 
 
 

 

 

 

 

 



 

14. uchwały budżetowej Gminy Gubin o statusie miejskim na 2019r. – 339 

 
Przewodniczący poprosił Skarbnik E.Smiejan o przedstawienie projektu uchwały 

budżetowej na rok 2019 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały budżetowej na 2019r.  

Pan Przewodniczący poprosił Burmistrza o przedstawienie autopoprawek do projektu 

uchwały budżetowej. 

Burmistrz poprosił p. Skarbnik o odczytanie autopoprawek do projektu uchwały 

budżetowej. 

Pani Skarbnik odczytała autopoprawki do projektu uchwały budżetowej.   

 

 

Przewodniczący poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu budżetu. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki R.Woszak – 

komisja opiniuje budżet negatywnie – 4 głosy wstrzymujące się, 1 przeciw  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Komunalnej T.Romanowski – komisja 

opiniuje budżet pozytywnie – 4 osoby za, 1 wstrzymała się od głosu  

 

Przewodnicząca Komisji bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony 

Środowiska  T.Opara – opiniuje budżet pozytywnie – 3 głosy za 1 wstrzymujący się  1 

nieobecny  

 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie autopoprawki do projektu uchwały budżetowej na 

2019r.  

 

Wyniki głosowania  
Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO X   

Jerzy GALEWSKI X   

Danuta GRYGOROWICZ X   

Janusz JAŻDŻEWSKI X   

Mariusz OCHOTNY X   

Teresa OPARA X   

Ziemowit PATEK X   

Mirosław ROGIŃSKI X   

Tomasz ROMANOWSKI X   

Wojciech SENDERA X   

Jan SKÓRA X   

Halina WOJNICZ X   

Robert WOSZAK X   

Teresa ZAJKOWSKA  X   

Krzysztof ZDOBYLAK X   



W wyniku przeprowadzonego głosowania autopoprawki do projektu budżetu zostały  

przyjęte jednogłośnie /15 osób-za, 0 osób- przeciw, 0 osób - wstrzymało się od głosu/  

 

Przewodniczący poprosił P.Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z 

przyjętymi  autopoprawkami.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie  projekt uchwały budżetowej z autopoprawkami 

na rok 2019 

 

Wyniki głosowania  
Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO X   

Jerzy GALEWSKI X   

Danuta GRYGOROWICZ X   

Janusz JAŻDŻEWSKI X   

Mariusz OCHOTNY X   

Teresa OPARA X   

Ziemowit PATEK X   

Mirosław ROGIŃSKI X   

Tomasz ROMANOWSKI X   

Wojciech SENDERA X   

Jan SKÓRA X   

Halina WOJNICZ X   

Robert WOSZAK 
 

 X 

Teresa ZAJKOWSKA  X   

Krzysztof ZDOBYLAK X   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwala została przyjęta /14 osób-za, 0 osoby- 
przeciw, 1 osoba - wstrzymała się od głosu/ i otrzymała numer II.22.2018 

 
15. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gubin o statusie miejskim na lata 

2019-2034 – 340  
 

Przewodniczący poprosił p.Skarbnik o odczytanie opinii RIO w sprawie uchwalenia WPF 

P.Skarbnik przestawiła opinię RIO w sprawie uchwalenia WPF. 
 

Przewodniczący poprosił p.Skarbnik o przedstawienie  autopoprawek  do projektu uchwały 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gubin o statusie miejskim na lata 2019-2034  

 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie autopoprawki do projektu uchwały Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gubin o statusie miejskim na lata 2019-2034  
 

Wyniki głosowania  
Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO X   

Jerzy GALEWSKI X   

Danuta GRYGOROWICZ X   



Janusz JAŻDŻEWSKI X   

Mariusz OCHOTNY X   

Teresa OPARA X   

Ziemowit PATEK X   

Mirosław ROGIŃSKI X   

Tomasz ROMANOWSKI X   

Wojciech SENDERA X   

Jan SKÓRA X   

Halina WOJNICZ X   

Robert WOSZAK X   

Teresa ZAJKOWSKA  X   

Krzysztof ZDOBYLAK X   

 
W wyniku przeprowadzonego głosowania autopoprawki zostały  przyjęte jednogłośnie 
/15 osób-za, 0 osoby- przeciw, 0 osób - wstrzymało się od głosu/  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gubin o statusie miejskim na lata 2019-2034 wraz z autopoprawkami 

 
Wyniki głosowania  

Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO X   

Jerzy GALEWSKI X   

Danuta GRYGOROWICZ X   

Janusz JAŻDŻEWSKI X   

Mariusz OCHOTNY X   

Teresa OPARA X   

Ziemowit PATEK X   

Mirosław ROGIŃSKI X   

Tomasz ROMANOWSKI X   

Wojciech SENDERA X   

Jan SKÓRA X   

Halina WOJNICZ X   

Robert WOSZAK 
 

 X 

Teresa ZAJKOWSKA  X   

Krzysztof ZDOBYLAK X   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwala została przyjęta e /14 osób-za, 0 
osoby- przeciw, 1 osób - wstrzymało się od głosu/ i otrzymała numer II.23.2018 
 
Przewodniczący podziękował radnym za prace nad analizą projektu budżetu i za jego przyjęcie. 
Pogratulował p.Burmistrzowi, p.Skarbnik za przygotowanie zrównoważonego                                                    
i odpowiedzialnego budżetu oraz życzył owocnej pracy nad jego realizacją.   
 
Burmistrz podziękował radnym za przyjęcie budżetu.  

                                      
 
 



 
VII Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 

Wyniki głosowania  
Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO X   

Jerzy GALEWSKI X   

Danuta GRYGOROWICZ X   

Janusz JAŻDŻEWSKI X   

Mariusz OCHOTNY X   

Teresa OPARA X   

Ziemowit PATEK X   

Mirosław ROGIŃSKI X   

Tomasz ROMANOWSKI X   

Wojciech SENDERA X   

Jan SKÓRA X   

Halina WOJNICZ X   

Robert WOSZAK X   

Teresa ZAJKOWSKA  X   

Krzysztof ZDOBYLAK X   

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie /15 
osób-za, 0 osoby- przeciw, 0 osób - wstrzymało się od głosu/  
 
 
VIII Sprawy różne. 
Przewodniczący przypomniał o składaniu oświadczeń majątkowych.  
 
H.Wojnicz  
1.Jak zawansowane są prace nad projektem uchwały krajobrazowej?  
2.Prosba o pisemne  uregulowanie kwestii wynajmowania  terenów na „Wiosnę nad Nysą” 
Chodzi o tereny p. Jankowskiej oraz innych właścicieli).  
3..Czy Burmistrz wie, że dzieci ze SP3 chodzą na zajęcia do Szkoły Rolniczej? Jest także 
kłopot z korzystaniem toalet w SP3. 
3.Jak są przygotowane nasze szkoły do przyjęcia ośmioklasistów i gimnazjalistów do szkół 
ponadpodstawowych? 
J.Skóra 
1. Co się dzieje z herbem miejskim? 
2. Dziękuje za pomoc w zorganizowaniu koncertu i  zaprasza na koncerty w Galerii 5 stycznia 
o godz. 16ej 
Z.Bołoczko – kierowcy komunikacji miejskiej mają problem z wysadzaniem dzieci przed 
szkołami.  
M.Rogiński – czy  w naszych szkołach nauczyciele także prowadza akcje protestacyjne? 
Z-ca Burmistrza – nie mamy na ten temat wiedzy.  
J.Galewski – mieszkańcy ul. Cmentarnej proszą o przekierunkowanie ruchu samochodów, 
które wyjeżdżają z TEKRY oraz zainstalowania spowalniacza na tej ulicy. 
 

 
 
 



 
 
Przewodniczący złożył wszystkim życzenia świąteczne. 
 
 
Przewodniczący stwierdził, że porządek sesji jest wyczerpany i zamknął II sesję Rady 
Miejskiej w Gubinie.  
 

 

Protokołowała Alicja Dobras 

Zakończono godz. 13:30 

 

                                                                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

                                                                                                            Wojciech Sendera  

 


